
Møtereferat 
  

 
Møtetidspunkt: Mandag 02.10.2023 kl 18:00, Nærøysund Arena 

 
Møte nr. 5 -2023/2024 

 
Følgende er innkalte: 

Hovedlaget: Geirid Holm Idrettsskolen:  
Hovedlaget: Trude Laukvik Badmintongruppa: Erik Måøy 
Hovedlaget: Andreas Øie Fotballgruppa: Anne Laugen  
Hovedlaget: Margareth Haug Friidrettsgruppa: Brynjulf Flasnes  
Hovedlaget:   Håndballgruppa: Sindre Sørhaug 
Hovedlaget vara:  Svømmegruppa:  
100-års komite  Trimgruppa: Heidi Klingen Lauten 
100-års komite  Skigruppa: Katherine Wendelbo 
  Orienteringsgruppa:  
  Turngruppa: Anne-Kjersti Sørnmo 

 

Emne : Styremøte hovedlaget  
 
 

 
Sak ..- 23/24 Godkjenning av referat fra tidligere møter 
 
To møtereferat fra tidligere møter er lagt ut. Mangler fortsatt 2 referat.  
Hvis noen har kommentarer/innvendinger må dette skrives under referatet på Facebook. 
Kommer det ikke anmerkninger blir referatet offentliggjort.  
 
 
 
Sak .. 23/24 Status politiattester 
 
Andreas har kontroll på de fleste særgruppene. Mangler handball. Alle særgruppene må gjøre 
en innsats for dette nå slik at vi får kontroll. Andreas har som den eneste i idrettslaget tilgang 
til politiattest i Hoopit.  
Styret trenger i utgangspunktet ikke politiattest. Skal man være med på turnering som varer i 
over 1 uke er det pålagt med politiattest.  
 
 
Sak .. 23/24 Ildsjelpris KIL 
 
Vi har tidligere vedtatt for 2021. Vi trenger kandidater for 2022 og 2023. Forslag sendes til 
leder.hovedlaget@kolvereidil.no. Avstemming på neste styremøte.  
 
 
Sak .. 23/24 Digitalisering av KIL 
 
Orgbrain og Norges idrettsforbund tilbyr et digitalt verktøy for digitalisering av idrettslag.  



 
Styreportal 
Lage innkalling, styrereferat og signering av møtedokumenter. Nettbasert styrekurs.  
 
Office 365 
Administrerer tilganger til alle i idrettslaget, bruke teams, enkel dokumentdeling, 
kommunikasjon lagres. Digital lagring. Styres av rollen din i idrettslaget, ikke personlig.  
 
Årshjul 
Det ligger et årshjul som kan lastes ned gratis. Handball har tatt i bruk dette. Vi bør ha ordnet 
oss et overordnet årshjul som viser de viktigste aktivitetene i løpet av året. Brækkabakkan 
opp, Follalunken, SMN cup osv.  
 
Orgbrain anser vi som litt for avansert for vårt idrettslag.  
Vi sjekker nærmere med NIF om eventuelt å kunne ta i bruk Office 365. Geirid følger opp 
denne.  
 
Vi må legge inn Slåttamyra Skistadion og Skihytta som steder for arrangement i Hoopit. 
Geirid følger opp.  
 
 
Sak .. 23/24 Kolvereid IL 100år  
 
Turn har fått tilbakemelding fra en person som kan hjelpe til med leker på dagtid.  
Turngruppa kan bidra med oppvisning og trenere.  
Andreas jobber med eventuelt besøk av handballspillere fra Kolstad.   
 
Brynjulf lager plakat. Ber alle om å hjelpe til med å markedsføre festen.  
 
 
Sak .. 23/24 Møte i frivilligheten i regi av kommunen 
 
Flere i styret har deltatt på møtet.  
 
Det er fortsatt muligheter å søke kulturmidler. Siste frist 01.12.2023.  
 
Samfunnutviklingsfond er et fond vi kan søke opptil 180 000kr. Dette var et fond som det kan 
søkes på til varige investeringer.  
Skigruppa søker via dette til skitrasè.  
 
 
Sak .. 23/24 SMN v/Kristin Moe Fjær og Arne Martin Drag 
 
SMN kommer hit til Kolvereid førstkommende torsdag.  
Alle som har muligheter kan delta på dette møtet. Vil mest sannsynlig være mellom klokka 
14.00-16.00.  
De ønsker å se på en mulighet for en felles avtale med idrettslaget.  
 
Geirid kommer med tilbakemelding på eksakt tidspunkt etter hvert.  
 



 
Runden rundt bordet 
 

- Handball starter med mini kickoff torsdag etter høstferie. Sindre er valgt som 
sonekontakt i Namdal for de neste tre årene.  

- Idrettsrådet har delt ut LAM midler. Kommer i løpet av kort tid.  
- Brynjulf er valgt til årets ildsjel.  
- Turn har startet for fullt. Noen grupper har litt dårlig oppmøte. De vurderer noen uker 

til før eventuelt det blir noen sammenslåinger i gruppering. Halltidene har ordnet seg 
etter hvert. Ble litt rokkering på dagene. Mange dyktige unge trenere.  

- Badminton på turnering på Rissa sist helg, gode resultater. Har fått med en ukrainer på 
trening, bruker engelsk som språk. Venter på en del medlemmer som fortsatt er på 
fotball.  

- Skigruppa planlegger skisamling 4-5 november. Delvis i hallen med overnatting på 
skolen. Jann Inge, Annie og Ann Chatrin (Namdal Ski) som planlegger samlingen. 
Henter noen gode skiløpere. Inviterer i Trøndelag og sør i Nordland. Skigruppa jobber 
med en tippemiddelsøknad. Ønsker å oppgradere lysløypa slik at den blir tilgjengelig 
for alle. Det er et stort prosjekt med en kostnadsramme på kr 5,5millioner.  

- Fotball nærmer seg sesongavslutning. Nærøysundserien avsluttes onsdag. Planlegger 
avslutning og evaluering av sesong. Starte jobben med å rekruttere folk til neste år. 
Jentecamp i mars for 2007-2011 kullet. UEFA playmakers starter så vidt innendørs før 
jul. Ønsker å starte seniorlag på herresiden. Veldig stor interesse så det ser ut som det 
blir lag til neste år.  

- Jan Morten Stræte jobber med ei turløype som går fra Hagavika til Utsikten og videre 
opp på Kjerringa. Idrettslaget står bak søknaden om tippemidler.  

- KIL har signert avtale med K-sport og Hummel. Avtalen legges ut.  
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


